

Protokoll fört vid SPSF styrelse-
sammanträde på Sparreholms slott
söndagen den 25 september 2016.

Närvarande

Mötesordförande: Mike Winnerstig, styrelseordförande

Ledamöter: John-Åke Andersson
Lars T Andersson
Claes-Håkan Carlsson
Bertil Johansson
Anders Khemi
Göran Lindskog
Lena Sjögren
Per-Anders Svensson
Susanne Svensson

Suppleanter: Per Andersson

Sekreterare: Nils-Anders Ekberg, generalsekr.

Adjungerad: Bo Walger
Sonny Svensson

Anmält förhinder: Jim Eriksson
Bengt Flodin
Jens O'Konor
Sören Wahlberg

- § 1 Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat och hälsade de närvarande välkomna.
- § 2 Fastställdes dagordning. Beslöts att Per Andersson går in istället för Jim Eriksson.
- § 3 Godkändes protokoll från styrelsesammanträde 2016-04-23 och 06-19 att läggas till handlingarna.

§ 4 GS anmälde VU protokoll Nr 3/2016.

§ 5 **EKONOMI**

GS redogjorde för läget på finansmarknaden och förbundets kapitalförvaltning i SEB samt budgetuppföljning för 2016. Konstaterades att förbundets ekonomi är stabil. Inkomster och utgifter för 2016 följer budget. Avkastningen på kapitalförvaltningen är bättre än börsindex.

§ 6 **MEDLEMSADMINISTRATIVT PROGRAM**

GS redogjorde för det pågående arbetet. Projektets leveranser ligger efter tidsplanen, men cirka 90 % av föreningarna har nu årsrapporterat. Leverantören bedömer att differensen mellan upparbetad kostnad och levererad funktionalitet är mindre än 10 %.

Beslöts att MAP-arbetsgruppen återstartar för att förbereda fas 2, med ytterligare funktionalitet.

§ 7 **KOMMUNIKATIONSSTRATEGI**

GS presenterade en version 1.0. av "Kommunikationsstrategi för Svenska Pistolskytteförbundet" (bilaga 1). Strategin fastställdes av mötet.

§ 8 **POLICY FÖR TÄVLINGAR PÅ SAMMA DAG**

I syfte att underlätta läggandet av de årliga skjutprogrammen presenterade GS ett förslag till beskrivning av SPSF policy för hur olika tävlingar kan/inte kan arrangeras samma dag, oberoende av varandra. Policyn och matrisen fastställdes av mötet efter vissa justeringar (se bilaga 2). Policyn innebär i princip ingen förändring av praxis.

§ 9 **DISPENSANSÖKNINGAR AVSEENDE SM 2017**

Punkten utgick.

§ 10 **OGANISATIONSNUMMER FÖR FÖRENINGAR**

Enligt gällande vapenlag skall sammanslutningar vars verksamhet utgör grund för att på vapenlicens auktoriseras av Polismyndigheten. Myndigheten ställer då krav på att sammanslutningarnas (huvudorganisationernas) medlemsföreningar skall ha organisationsnummer. VU föreslog att FS fattar beslut om att alla föreningar skall ha organisationsnummer, och att detta skall vara klart under 2017. Beslöts enligt förslaget och att uppdra år GS att utforma de närmare detaljerna för genomförandet.

§ 11 **REGLER FÖR BYTE AV FÖRENING**

Ander Khemi presenterade ett förslag om att reglerna i SHB C.1 om byte av förening bör ses över/moderniseras, då de ibland får oönskade konsekvenser. FS uppdrog åt RK att utarbeta ett förslag som kan framläggas för styrelsen inför SHB upplaga 17.

§ 12 **SAMMANTRÄDESPLAN**

GS presenterade förslag till sammanträdesplan för 2017, vilken fastställdes (se bilaga 3).

§ 13 VAPENLAGSTIFTNINGSPRÅGOR

- a) Styrelseordföranden redovisade läget avseende ändringarna i FAP 551-3 kapitel 5.
- b) Styrelseordförande presenterade ett förslag till "SPSF:s riktlinjer avseende ny FAP och nytt föreningsintyg", vilket till sitt huvudsakliga innehåll fastställdes av FS.
- c) Diskuterades läget i landet avseende handläggningstider etc.
- d) Diskuterades arbetet med nytt EU Vapendirektiv, som närmar sig beslutsdatum.

§ 14 ANMÄLAN AV SVENSKA REKORD

Bitr. GS redovisade en sammanställning av gällande svenska rekord i precisionsskjutning, militär snabbmatch och PPC (bilaga 4). Rekorden har även publicerats på hemsidan och kommer med i nästa NP.

§ 15 RAPPORTER

Datum	Aktivitet	Deltagare	Anm
160423	Sammanträde FS		Protokoll
160510	Möte med ÖB	SK, NAE	
160517	Möte med PROD FRIV stöd 2017	NAE	
160606	ÖB mottagning nationaldagen	NAE	
160606	Fanvakt Skansen	NAE, ur SAPK	
060613	Möte Rikshemvärnschefen	NAE	
160618	Kretskonferensen		
160619	Förbundsmötet		Protokoll
160619	Konstituerande styrelsemöte		Protokoll
160620	Beslut i överklagandenämnden		Protokoll
160705-10	SM fält, precision och milsnabb	JÅA, MW, SK, NAE m fl	
160812-14	SM PPC	JÅA, LTA	
160813-14	Hemvärns-RM Pistol 88	AK, BF, NAE	
160820-21	SM Magnumfältskjutning	BF, MW, BW	
160818-21	EM PPC	NAE	
160821	Årsmöte WA1500	NAE	Protokoll
160824	Möte Bilkåren m fl om orgstöd 2018-	NAE	
160907	Möte med SvSF, SDSSF och SJF	MW, NAE	
160910-11	NM Fältskjutning	JÅA, BW	
160917	SM Springskytte	NAE	
160921	Avtal kanslilokaler	NAE	

§ 16 UPPDRAG

Genomgicks minneslistan och avfördes slutförda uppdrag.

§ 17 ÖVRIGA FRÅGOR

- a) John-Åke Andersson redovisade fråga inkommen från PPC-skyttar om ammunitionsbidrag inför VM 2017. Styrelsen beslöt att ammunitionsbidrag inte skall utgå.

- b) Lena Sjögren föreslog att förbundet skall överväga att införa regler för vandelsprövning av de som vill bilda ny förening, i likhet med vad som görs vid antagande av ny medlem. FS uppdrog åt Lars Andersson, Per Andersson och Lena Sjögren (sammankallande) att utreda frågan och lägga fram förslag för styrelsen.

§ 18 Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse och förklarade sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nils-Anders Ekberg

Mike Winnerstig